
~ 1 ~ 
 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

VĚŘEJNÉ ZASEDÁNÍ AS SU OPF – AKADEMICKÁ OBEC 

 

Poř. číslo zápisu:  30 

Datum zasedání:  02. 04. 2014 

Přítomni:  Členové AS SU OPF a další členové akademické obce, hosté  

Omluveni:  Činčala (studijní pobyt mimo ČR) 

Hosté:   zaměstnanci OPF 

Program:     

1. Představení materiálů projednávaných na 29. zasedání AS SU OPF 

veřejnosti děkanem OPF 

2. Diskuse k presentovaným informacím 

 

Předseda AS SU OPF přivítal děkana, proděkany, členy AS SU OPF, členy akademické obce 

a všechny přítomné hosty, kteří se rozhodli zúčastnit tohoto zasedání. Představil program 

včetně organizace postupu v jednotlivých bodech. Poté předal slovo děkanovi fakulty. 

Děkan představil ve svém vystoupení obsah prezentace, se kterou již seznámil na kolegiu 

děkana vedoucí kateder a následně AS SU OPF na minulém jednání. Prezentace informací 

obsahujících situaci na OPF a následný projekt připravovaných změn, ke kterým se vedení 

fakulty rozhodlo, byla rovněž součástí zápisu z kolegia děkana. Proto je akademická obec – 

zaměstnanecká část – s daným materiálem seznámena prostřednictvím tohoto informačního 

kanálu. Dnešní presentace byla určena k podání objektivních informací rovněž studentům 

OPF a také všem ostatním zaměstnancům s tím, že je vedení přítomno pro zodpovězení 

případných dotazů. Děkan v závěru informoval rovněž o skutečnosti, že obsah chystaných 

změn byl projednán v souladu s platnou legislativou i se zástupci odborové organizace fakulty 

ještě před setkáním akademické obce. 

Předseda AS SU OPF poděkoval děkanovi za prezentaci a zahájil diskusi. Na výzvu položení 

otázek se přihlásil člen KSV dr. Mizia. Dotázal se, jak se bude postupovat v případě možných 

ukončení pracovně-právních vztahů s některými zaměstnanci – v tom smyslu, zda 

zaměstnanci budou informováni o této skutečnosti s předstihem (a pokud ano, pak jakým).  

Děkan odpověděl, že v prezentaci již uvedl, že připravované změny mají vést k tomu, aby 

k datu 1. 9. 2014 byly všechny organizační úpravy dokončeny. Pro informování všech osob 

spojených s OPF již provedl podání informace na kolegiích děkana, předchozích jednáních 

AS SU OPF a nyní předstupuje před celou akademickou obec právě z tohoto důvodu – čímž 

deklaruje vůli transparentně podávat informace včas a s co možná největším předstihem. 

Dotázal se, zda je tato odpověď dostatečná. 
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Dr. Mizia odpověděl, že nepovažuje odpověď za dostatečnou, neboť nebyl vyřčen přesnější 

časový údaj – a apeluje na to, aby se mohli ti, kterých by se organizační změny mohly týkat, 

s předstihem předpřipravit na nadcházející změny.  

Děkan odpověděl, že pokud je podána informace, že změny by měly nastat tak, aby k 1. 9. 

2014 byly již finálně dořešeny, pak je reálné počítat s ukončením pracovně-právních vztahů 

k 1. 6. 2014 (a s následnou dvouměsíční výpovědní dobou). S ohledem na skutečnost, že 

probíhá dnešní setkání na počátku dubna – je pak tento předstih pět měsíců. S touto odpovědí 

již tazatel souhlasil a neměl dalších připomínek, ani dotazů. 

Předseda AS SU OPF vyzval ostatní přítomné k dalším otázkám, či diskusi nad tématem.  

Jelikož se nikdo další nepřihlásil, předseda AS SU OPF poděkoval všem přítomným za účast 

a ukončil setkání Akademické obce i veřejné zasedání AS SU OPF. 

 

Příští řádné zasedání AS SU OPF se uskuteční 30. 4. 2014 ve 13:00 hodin 

 

 

 

 

Za správnost: Ing. Werner Bernatík, Ph.D. 


